CIRCULAR 2 - Call for Nominations- Europe Regional Committee 2022-2025
*Version francaise ci-dessous

Dear friends

At the 17/th Europe Regional Conference in July 2022, Full Member Organisations in the region
will elect the next Regional Committee.

We now invite Member Organisations in the Europe Region to nominate individuals for the
Regional Committee 2022-2025. Please follow the links below to view the Nominations Pack and
Nominations Form:

e Nominations Pack
e Nominations Form

Within the nominations pack you will find further information about the role and responsibilities of
Regional Committee members and the desired skills, experience and personal qualities.
Nomination forms must be submitted to governance@wagggs.org by 23.59 (UTC) on Wednesday
26 January 2022 at the latest. Forms received after this deadline will not be considered.

If you have any questions please contact Barbara Calvi (member of the Nominations Committee
for the Europe Region) at bcalvi@gmail.com, Grace-Anne Crichlow (Chair of the Nominations
Committee) at gracea.crichlow@wagggs.org or Nicola Lawrence (Head of Governance) at
governance@wagggs.org

Yours in Guiding and Scouting,
Eline Marie Grgholt

Regional Chair, Europe Region


https://az659834.vo.msecnd.net/eventsairwesteuprod/production-wagggsevents-public/60f2c7e9f39e4ff6844cbddb9cfcc9c3
https://az659834.vo.msecnd.net/eventsairwesteuprod/production-wagggsevents-public/782fe9cce46244a1af5e2919b3b3ea15
mailto:governance@wagggs.org
mailto:bcalvi@gmail.com
mailto:gracea.crichlow@wagggs.org
mailto:governance@wagggs.org

Version francaise
Cher.e.s ami.e.s,

En juillet 2022, a la 17e Conférence régionale Europe, les Organisations membres titulaires de la
région éliront le prochain Comité régional.

Nous invitons maintenant les Organisations membres de la région Europe a nommer des
personnes pour rejoindre le Comité régional 2022-2025.

Veuillez suivre les liens ci-dessous pour afficher le dossier de nomination et le formulaire de
nomination :

e Dossier de nomination
e [Formulaire de nomination

Dans le dossier de nomination, vous trouverez de plus amples informations sur le role et les
responsabilités des membres du Comité régional ainsi que sur les compétences, I'expérience et les
qualités personnelles souhaitées.

Les formulaires de nomination doivent étre envoyés a governance@wagggs.org a 23.59 (UTC) au
plus tard le mercredi 26 janvier 2022. Les formulaires recus apres cette date ne seront pas pris en
compte.

Si vous avez des questions, veuillez contacter Barbara Calvi (membre du Comité des nominations
pour la région Europe) a bcalvi@gmail.com, Grace-Anne Crichlow (Présidente du Comité des
nominations) a gracea.crichlow@wagggs.org ou Nicola Lawrence (responsable de la gouvernance
au Bureau Mondial) & Governance@wagggs.org

Bien a vous dans le Guidisme et le Scoutisme,

Eline Marie Grgholt

Présidente régionale, Région Europe


https://az659834.vo.msecnd.net/eventsairwesteuprod/production-wagggsevents-public/fda44f62a519426ba0741ee1c9b21e6c
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